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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

s 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara održane 14. rujna 2023., u Gradskoj 

vijećnici, soba broj 36, u Vukovaru, dr. Franje Tuđmana 1, s početkom u 9,00 sati. 

Prozivkom se utvrđuje kvorum vijećnika. 

Nazočni vijećnici:  David Vlajčić, Robert Rapan, Jasmina Jukić, Radivoj Đurić, Sava 

Manojlović, Majda Jakša, Stjepan Mađarac, Vedran Vuleta, Igor 

Naletilić, Nemanja Savanović, Nikola Mažar, Krešimir Raguž, Željko 

Sabo, Dejan Drakulić, Srđan Milaković, Nenad Bučko Domagoj Bilić, 

Stjepan Mađarević 

Odsutni: Zoran Rokvić, 

 

Ostali nazočni: gradonačelnik 

 Filip Sušac i Srđan Kolar - zamjenici gradonačelnika 

Pročelnici – S. Tokić, M. Vlajčić, J. Paloš, D. Dimić, K. Bilić,  

N. Gažo, D. Čulig, I. Antolović 

G. Vicković – UO za financije i nabavu 

I. Szabo – Sportski objekti Vukovar 

D. Dejanović – Javna vatrogasna postrojba Vukovar 

Ana Filipović – Muzej grada Vukovara 

I. Miličić – Hrvatski dom Vukovar 

A. Baier Jakovac – Gradska knjižnica Vukovar 

M. Latinović – DV Vukovar 2 

M. Kulić – DV Vukovar 1 

M. Janković - Vukovarski vodotoranj–simbol hrvatskog zajedništva 

d.o.o. 

R. Rac – Hrvatski radio Vukovar 

M. Sekelez – Turistička zajednica 

D. Zeko – VURA d.o.o. 

D. Tišov – Vodovod grada Vukovara d.o.o. 

B. Marić – Komunalac d.o.o. 

I. Mujkić - Vukovarska gospodarska zona d.o.o. 

B. Lovrić iz UO za gospodarstvo, Odsjek za poslove gradonačelnika i 

predstavnici medija 

Nakon prozivke utvrđuje se da je na sjednici nazočno 18 vijećnika te se konstatira 

kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

 

Usvajanje skraćenog zapisnika s 18. sjednice Gradskog vijeća održane 27. lipnja 2023. 

godine. 

Predsjednik daje na glasovanje usvajanje skraćenog zapisnika s 18. sjednice, održane 27. lipnja 

2023. i isti je sa 17 glasova „ZA“ usvojen. (vijećnik S. Milaković – DSS nije glasovao) 

 

Aktualni sat gradonačelnika 

K. Raguž - pita je hoće li Grad sufinancirati projekte obnovljivih izvora energije za građane i s 

kojim postotkom. 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo Dražen Čulig rekao je 

kako Fond za energetsku obnovu i zaštitu okoliša nije javno objavio rezultate tako da ne postoji 

podatak koliko je kućanstava s područja grada prošlo na natječaju. Kada građani potpisu ugovor 

sa Fondom, tada će biti odlučeno o visini sufinanciranja, ali ono će vjerojatno iznositi dodatnih 

10%. 
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Čulig je napomenuo kako je u pripremi i javni poziv za sufinanciranje projektne dokumentacije 

za energetsku obnovu višestambenih zgrada kako bi građani imali spremnu dokumentaciju za 

iduće natječaje. 

Zamjenik predsjednika Gradskog vijeća David Vlajčić (DP) upitao je jesu li, s obzirom na 

povećan broj upisane djece u vrtiće, otvorene nove skupine. Pročelnik Upravnog odjela za 

obrazovanje, sport i branitelje Darko Dimić rekao je kako je ove godine zabilježeno znatno 

povećanje broja djece koja su se upisala u vukovarske vrtiće te su stoga otvorene dvije nove 

skupine u Dječjem vrtiću Vukovar I i jedna skupina u Dječjem vrtiću Vukovar II. 

Vijećnik Nikola Mažar (HDZ) pitao je kakva je namjena sredstava koji su bili osigurani u 

gradskom proračunu za unutarnje opremanje Radničkoga doma u Borovu naselju s obzirom da 

je Fond za obnovu i razvoj Grada Vukovara financirao navedeni projekt. Gradonačelnik Ivan 

Penava pojasnio je kako se radi o novcu koji je Grad Vukovar planirao za druge projekte od 

interesa grada te kako mu nije obaveza financirati projekte drugih institucija, ipak je to učinio 

zbog značaja Veleučilišta Lavoslava Ružička, na uštrb drugih projekata. 

Vijećnik Nenad Bučko (HNS) upitao je ima li u proračunu novca za otkup stanova i kuća za 

mlade koje bi se davale u najam mladim obiteljima, ima li novca za mjesečne dodatke na 

mirovine te stipendije svim studentima. Gradonačelnik je rekao kako Grad Vukovar priprema 

paket mjera za mlade obitelji, stipendije osigurava svim studentima koji studiraju na području 

RH, a o dodatcima na mirovine vijećnika uputio da s vladajućima, u kojima je njegova stranka u 

koaliciji to pitanje razmotri na nacionalnoj razini. 

Vijećnik Srđan Milaković (DS) upitao je kakve su šanse da Vukovar u doglednoj budućnosti 

ugleda ozbiljnu investiciju, pogotovo u prerađivačkoj industriji. Gradonačelnik Penava rekao je 

kako su u grad uspješno dovedene tvrtke Walter Konig i Enikon Aerospace koje zapošljavaju 

pozamašan broj naših sugrađana. 

Vijećnik Stjepan Mađarević (HDZ) se požalio na ambroziju koja raste u blizini naselja Olajnica 

te na radove na šetnici uz Vuku gdje je raskopan nasip i postavljene su ograde i prepreke 

pješacima te pitao kada će ti radovi biti završeni i je li ih bilo moguće obaviti na neki drugi 

način te hoće li se nastaviti izgradnja Ekonomske škole. Gradonačelnik Penava je zahvalio 

građanima na strpljenju za izvođenje radova na više lokacija u središtu gradu te se složio kako je 

dinamika radova spora, no to su pitanja za koja su odgovorni izvođači radova. 

Vijećnica Jasmina Jukić (HS) upitala je provodi li Grad Vukovar program rada za opće dobro 

sukladno Zakonu o socijalnoj skrbi. Zamjenik gradonačelnika Filip Sušac rekao je kako od 

svibnja provodi navedeni projekt. Do sada je 41 osoba prošla rad za opće dobro u 3 grupe, a 

želja je osobe koje prolaze kroz program što više uključiti u rad te im omogućiti bolju 

budućnost. 

Vijećnik Vedran Vuleta (HS) upitao je ima li više informacija o opremanju sportske građevine u 

prigradskom naselju Sotin. Pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo Kristina Bilić rekla je 

kako se na navedenom projektu radi te kako bi opremanje trebalo biti izvršeno do kraja 

studenoga. 

Vijećnik Dejan Drakulić (SDSS) pohvalio je uređivanje pješačkog mosta u Adici te je upitao 

zašto zasluge za njegovu obnovu nisu pripale zamjeniku Srđanu Kolaru.  Gradonačelik Penava 

je pohvalio angažman zamjenika Kolara, no također je pojasnio kako su sredstva za obnovu 

dobivena na javnom pozivu Ministarstva regionalnoga razvoja i fondova EU. 

Vijećnik Radivoj Đurić (DP) pitao je ide li OŠ Mitinca u nadogradnju. Resorni pročelnik Darko 

Dimić odgovorio je da prema planu Ministarstva znanosti i obrazovanja sve škole trebaju dobiti 

uvjete za održavanje nastave u jednoj smjeni pa za to kapacitete treba proširiti u OŠ Mitnica, OŠ 

Dragutina Tadijanovića i OŠ Siniše Glavaševića, a upravo je jučer u resornom ministarstvu 

održan sastanak na tu temu te se uskoro kreće u realizaciju. 

Vijećnik Sava Manojlović (DP) upitao je hoće li opet biti pokrenut projekt „Zaželi“. Pročelnik 

Upravnog odjela za društvene djelatnosti Josip Paloš rekao je da je javni poziv objavljen i rok za 

prijavu je 21. rujna te da će se Grad Vukovar prijaviti i poslati dokumentaciju u maksimalnom 
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iznosu od 1,5 milijuna eura. Planira se uključiti 156 krajnjih korisnika, a zaposliti će se 31 osoba 

na period od 36 mjeseci. 

Vijećnik Stjepan Mađarac (HDZ) rekao je kako je 10 sportskih klubova apliciralo za financijska 

sredstva od strane ministarstva te upitao ima li Grad Vukovar nešto s tim. Zamjenik 

gradonačelnika Sušac pohvalio je klubove koji su aplicirali te je pojasnio kako Grad motivira 

sportske klubove da koriste europska i nacionalna sredstva za svoje funkcioniranje. Istaknuo je 

kako će im Grad Vukovar zajedno s Razvojnom agencijom Vukovar i Sportskim objektima 

uvijek stajati na raspolaganju za administrativnu podršku prilikom prijave te kako će i sam 

Grada  kao i dosadašnjih godina dodijeliti sredstva klubovima putem javnog poziva. 

Vijećnik Domagoj Bilić (DP) upitao je zašto Vukovar nema dežurnu ljekarnu na što je  

gradonačelnik Penava rekao kako je podnio amandman na proračun tražeći sufinanciranje rada 

dežurne ljekarne u Vukovaru, čije postojanje u središtu Vukovarsko-srijemske županije smatra 

neophodnim i izrazito potrebnim kroničnim bolesnicima, građanima treće životne dobi i 

obiteljima s malom djecom. Vijeću je predložio izdvajanje sredstava za ovu namjenu te 

raspisivanje natječaja na koji se ljekarne trebaju javiti. Također je izrazio veliko nezadovoljstvo 

jer je ta tematika javnog zdravstva u domeni Vukovarsko-srijemske županija koja nije poduzela 

potrebne mjere kako Vukovar ne bi ostao bez dežurne ljekarne. 

Bilić je pitao i hoće li biti asfaltirani prilazi na pristupima posutim kamenjem na Lijevoj bari, a 

pročelnik Čulig je odgovorio da prije tih radova treba urediti odvodnju, nakon čega će se izvršiti 

asfaltiranje. Također je najavio je i izgradnju pješačke staze u ulici Lijeva bara te spajanje s 

ulicom Ive Tijardovića. 

 
Aktualni sat je završen. 

 

Predsjednik ima prijedlog za dopunu Dnevnog reda sljedećim točkama: 

• Donošenje Odluke o suglasnosti trgovačkom društvu Vukovarska gospodarska zona 

d.o.o. za ishođenje bankarskih garancija 

• Donošenje Odluke o suglasnosti za davanje jamstva Grada Vukovara trgovačkom 

društvu Vukovarska gospodarska zona d.o.o. za ishođenje bankarskih garancija 

• Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog izmjena i dopuna 

Statuta Gradske knjižnice Vukovar 

 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda s dopunskim točkama i isti je 

jednoglasno (18) prihvaćen. 

D N E V N I R E D 

1. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Vukovara za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 

2023. 

(Izvjestitelj: gradonačelnik) 

2. Donošenje Odluke o davanju koncesije za obavljanje djelatnosti komunalnog linijskog 

prijevoza putnika na području Grada Vukovara 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i D. Čulig) 

3. Donošenje Odluke o suglasnosti trgovačkom društvu Vukovarska gospodarska zona 

d.o.o. za ishođenje bankarskih garancija 

(Izvjestitelji: J. Jukić i I. Mujkić) 

4. Donošenje Odluke o suglasnosti za davanje jamstva Grada Vukovara trgovačkom društvu 

Vukovarska gospodarska zona d.o.o. za ishođenje bankarskih garancija 

(Izvjestitelji: J. Jukić i I. Mujkić) 

5. Donošenje Odluke o utvrđivanju osnovanosti pokretanja postupka za izradu i donošenje 

V. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Vukovara, a koja se odnosi 

na preispitivanje i propisivanje načina i uvjeta gradnje 
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(Izvjestitelji: D. Vlajčić i M. Vlajčić) 

6. Donošenje Odluke o utvrđivanju osnovanosti pokretanja postupka za izradu i donošenje 

V. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Vukovara, a koja se odnosi 

na promjenu namjene dijela k.č. 166 k.o Vukovar 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i M. Vlajčić) 

7. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Gradskog 

muzeja Vukovar za 2022. godinu 

(Izvjestitelji: J. Jukić i A. Filipović) 

8. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Gradske 

knjižnice Vukovar za 2022. godinu 

(Izvjestitelji: J. Jukić i A. Baier Jakovac) 

9. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog izmjena i dopuna 

Statuta Gradske knjižnice Vukovar 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i A. Baier Jakovac) 

10. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Javne ustanove u 

kulturi Hrvatski dom Vukovar za 2022. godinu 

(Izvjestitelji: J. Jukić i I. Miličić) 

11. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o stanju i poslovanju Vukovarskog 

vodotornja-simbol hrvatskog zajedništva d.o.o. za 2022. godinu 

(Izvjestitelji: J. Jukić i M. Janković) 

12. Donošenje Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu 

(Izvjestitelji: J. Jukić i K. Bilić) 

13. Donošenje Programa utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH za 2024. godinu 

(Izvjestitelji: J. Jukić i K. Bilić) 

14. Donošenje Programa javnih potreba u turizmu na području Grada Vukovara za 2024. 

godinu 

(Izvjestitelji: J. Jukić i K. Bilić) 

15. Donošenje Programa javnih potreba iz područja obrazovanja Grada Vukovara u 2024, 

godini 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Dimić) 

16. Donošenje Programa javnih potreba iz područja branitelja i stradalnika na području 

grada Vukovara u 2024. godini 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Dimić) 

17. Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 2024. godinu 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Dimić) 

18. Donošenje Programa javnih potreba iz područja društvenih djelatnosti Grada Vukovara 

za 2024. godinu 

(Izvjestitelji: J. Jukić i J. Paloš) 

19. Donošenje Programa javnih potreba iz područja kulture i tehničke kulture Grada 

Vukovara za 2024. godinu. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i J. Paloš) 

20. Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Čulig) 

21. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Čulig) 

22. Donošenje  

a) Proračuna Grada Vukovara za 2024. i projekcija za 2025. i 2026. 

b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Vukovara za 2024. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i G. Vicković) 
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23. Donošenje Odluke o pristupanju Grada Vukovara udruzi Lokalna akcijska grupa u 

ribarstvu i akvakulturi Dunav Sava 

(Izvjestitelji: J. Jukić i K. Bilić) 

24. Donošenje Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na kružnim putovanjima za 

2024. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i K. Bilić) 

25. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Općeg programa razvoja poduzetništva na 

području grada Vukovara za razdoblje 2020.-2025. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i K. Bilić) 

26. Prijedlozi i informacije 

 

Vijećnik K. Raguž napustio sjednicu, ukupno prisutno 17 vijećnika. 

 

TOČKA 1. 

IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA GRADA VUKOVARA ZA RAZDOBLJE 

OD 1. SIJEČNJA DO 30. LIPNJA 2023. 

Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik. 

 

U raspravi su sudjelovali: N. Mažar, D. Dimić, gradonačelnik, S. Milaković. 

 

TOČKA 2. 

DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU KONCESIJE ZA OBAVLJANJE DJELATNOSTI 

KOMUNALNOG LINIJSKOG PRIJEVOZA PUTNIKA NA PODRUČJU GRADA 

VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i D. Čulig – pročelnik UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donosi 

ODLUKU O DAVANJU KONCESIJE 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 3. 

DONOŠENJE ODLUKE O SUGLASNOSTI TRGOVAČKOM DRUŠTVU 

VUKOVARSKA GOSPODARSKA ZONA D.O.O. ZA ISHOĐENJE BANKARSKIH 

GARANCIJA 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i I. Mujkić – 

direktorica Vukovarske gospodarske zone d.o.o. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 
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Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (DP, HS, HDZ, Ž. 

Sabo i DSS) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS i HNS) donosi  

ODLUKU 

o suglasnosti trgovačkom društvu Vukovarska gospodarska zona d.o.o.  

za ishođenje bankarskih garancija 

(izvršenje obveza istražnog razdoblja i sanacija istražnog prostora) 

I. 

Utvrđuje se: 

− da je trgovačko društvo Vukovarska gospodarska zona d.o.o., OIB: 37862172935, 

Gospodarska zona Vukovar 15, 32000 Vukovar, izvršilo upis promjene djelatnosti 

društva u Registru Trgovačkog suda, odnosno izmijenilo utvrđeni predmet poslovanja 

kojom su uz postojeće djelatnosti društva dodane djelatnosti koje se odnose na, između 

ostalih, djelatnost istraživanja i eksploatacije geotermalnih voda 

− da je Agencija za ugljikovodike dana 21. srpnja 2023. godine donijela Obavijest o 

provođenju nadmetanja radi odabira najpovoljnijeg ponuditelja za istraživanje 

geotermalnih voda u istražnom prostoru „Vukovar 2“ radi izdavanja dozvole za 

pridobivanje geotermalnih voda u energetske svrhe („Narodne novine“, broj 83/23.), na 

temelju koje je donesena i Dokumentacija za nadmetanje i objavljena na stranicama 

Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja i Agencije za ugljikovodike 

− da je trgovačko društvo Vukovarska gospodarska zona d.o.o., OIB: 37862172935, 

Gospodarska zona Vukovar 15, 32000 Vukovar, dana 23. kolovoza 2023. godine 

dostavilo ponudu na nadmetanje za ishođenje dozvole za istražna prava, u kojoj je 

ponuđena procijenjena vrijednost radova 2.432.000,00 EUR (geofizička mjerenja - 

magnetotelurika 10.000,00 EUR i izrada istražne bušotine 2.422.000,00 EUR),  

− da se financiranje aktivnosti istraživanja planira iz sredstava EEA granta koja je dobio 

Grad Vukovar, iz vlastitih sredstva, te izvorima iz EU fondova, EEA granta, te drugog 

partnerstva na projektu 

− da je Vukovarska gospodarska zona d.o.o. kao ponuditelj nakon dobivanja dozvole 

Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja za istraživanje geotermalnih voda u obvezi 

dostaviti bankarske garancije za izvršenje obveza istražnog razdoblja u iznosu od 10% 

vrijednosti planiranih radova (243.200,00 EUR) i za sanaciju istražnog prostora u iznosu 

iz Ponude društva (50.000,00 EUR), sukladno Dokumentaciji za nadmetanje i Ponudi 

društva 

− te da dostavom pravovaljanih bankarskih garancija Vukovarska gospodarska zona d.o.o. 

preuzima sve obveze iz Ponude društva i dozvole Ministarstva gospodarstva i održivog 

razvoja za istraživanje geotermalnih voda koje se odnose na aktivnosti iz ponuđenog 

plana i programa istražnih radova 

Uvjeti izdavanja bankarskih garancija iz ove točke su: 

Korisnik: Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja, Radnička cesta 80, Zagreb, OIB: 

19370100881 

− bankarska garancija za izvršenje obveza istražnog razdoblja – u iznosu od 10% 

vrijednosti planiranih radova, odnosno 243.200,00 EUR – neopozivo i bezuvjetno, na 

prvi poziv, rok za izdavanje 30 dana od dana stupanja na snagu dozvole i koja mora 

vrijediti do kraja istražnog razdoblja – 5 godina   

− za sanaciju istražnog prostora – iznos 50.000,00 EUR – neopozivo i bezuvjetno, na prvi 

poziv, u roku za izdavanje i na rok do kojega mora vrijediti koji će biti propisani u 

dozvoli 

− instrumenti osiguranja bankarske garancije: jamstvo Grada Vukovara kao vlasnika 

trgovačkog društva Vukovarska gospodarska zona d.o.o. 

− banka kod koje će se ishoditi bankarske garancije: Hrvatska poštanska banka d.d.  
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II. 

Daje se suglasnost trgovačkom društvu Vukovarska gospodarska zona d.o.o., OIB: 

37862172935, Gospodarska zona Vukovar 15, 32000 Vukovar za ishođenje bankarskih 

garancija iz točke I. ove Odluke, odnosno bankarske garancije za izvršenje obveza istražnog 

razdoblja i bankarske garancije za sanaciju istražnog prostora u postupku nadmetanja za 

istraživanje geotermalnih voda u istražnom prostoru „Vukovar 2“ radi izdavanja dozvole za 

pridobivanje geotermalnih voda u energetske svrhe.  

III. 

Ovlašćuje se direktorica trgovačkog društva Vukovarska gospodarska zona d.o.o., OIB: 

37862172935, Gospodarska zona Vukovar 15, 32000 Vukovar za provedbu ove Odluke.  

 

Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 4. 

DONOŠENJE ODLUKE O SUGLASNOSTI ZA DAVANJE JAMSTVA GRADA 

VUKOVARA TRGOVAČKOM DRUŠTVU VUKOVARSKA GOSPODARSKA ZONA 

D.O.O. ZA ISHOĐENJE BANKARSKIH GARANCIJA 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i I. Mujkić 

– direktorica Vukovarske gospodarske zone. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: D. Drakulić i I. Mujkić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (DP, 

HS, HDZ, DSS i Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS i HNS) donosi 

ODLUKU 

o suglasnosti za davanje jamstva Grada Vukovara trgovačkom društvu Vukovarska 

gospodarska zona d.o.o. radi ishođenja bankarskih garancija (izvršenje obveza istražnog 

razdoblja i sanacija istražnog prostora) 

I. 

Daje se suglasnost za davanje jamstva Grada Vukovara trgovačkom društvu Vukovarska 

gospodarska zona d.o.o., OIB: 37862172935, Gospodarska zona Vukovar 15, 32000 Vukovar 

za ishođenje bankarske garancije za izvršenje obveza istražnog razdoblja i za sanaciju 

istražnog prostora, a u svrhu osiguranja urednog izvršenja obveza iz dozvole za istraživanje 

geotermalnih voda u istražnom prostoru „Vukovar 2“. 
II. 

Uvjeti izdavanja bankarskih garancija iz točke I. ove Odluke su: 

− Korisnik: Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja, Radnička cesta 80, Zagreb, 

OIB: 19370100881 

− bankarska garancija za izvršenje obveza istražnog razdoblja – u iznosu od 10% 

vrijednosti planiranih radova, odnosno 243.200,00 EUR – neopozivo i bezuvjetno, na 

prvi poziv, rok za izdavanje 30 dana od dana stupanja na snagu dozvole i koja mora 

vrijediti do kraja istražnog razdoblja – 5 godina 

− za sanaciju istražnog prostora – iznos 50.000,00 EUR – neopozivo i bezuvjetno, na 

prvi poziv, u roku za izdavanje i na rok do kojega mora vrijediti koji će biti propisani 

u dozvoli 

− instrumenti osiguranja bankarske garancije: jamstvo Grada Vukovara kao vlasnika 

trgovačkog društva Vukovarska gospodarska zona d.o.o. 

− banka kod koje će se ishoditi bankarske garancije: Hrvatska poštanska banka d.d. 
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III. 

Jamstvo Grada Vukovara iz točke I. ove Odluke kao instrument osiguranja bankarske 

garancije bit će dano u korist Hrvatske poštanske banke d.d. u obliku pisanog jamstva. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 5. 

DONOŠENJE ODLUKE O UTVRĐIVANJU OSNOVANOSTI POKRETANJA 

POSTUPKA ZA IZRADU I DONOŠENJE V. IZMJENA I DOPUNA GENERALNOG 

URBANISTIČKOG PLANA GRADA VUKOVARA, A KOJA SE ODNOSI NA 

PREISPITIVANJE I PROPISIVANJE NAČINA I UVJETA GRADNJE 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i M. Vlajčić – pročelnica UO za prostorno uređenje i imovinu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donosi 

ODLUKA 

I 

Utvrđuje se osnovanost pokretanja postupka za izradu i donošenje V. Izmjena i dopuna 

Generalnog urbanističkog plana grada Vukovara („Službeni vjesnik Grada Vukovara“ br. 

05/07., 04/12., 11/15., 12/18., 01/19. – pročišćeni tekst, 15/22. i 01/23. – pročišćeni tekst). 

II 

Osnovanost pokretanja postupka za izradu i donošenje V. Izmjena i dopuna Generalnog 

urbanističkog plana grada Vukovara („Službeni vjesnik Grada Vukovara“ br. 05/07., 04/12., 

11/15., 12/18., 01/19. – pročišćeni tekst, 15/22. i 01/23. – pročišćeni tekst) utvrđena je 

prihvaćanjem inicijative Upravnog odjela za prostorno uređenje i imovinu Grada Vukovara, Dr. 

Dr. Franje Tuđmana 1, Vukovar, a koja se odnosi na: 

- preispitivanje i propisivanje načina i uvjeta gradnje za zone stambene, mješovite, 

gospodarske, javne i društvene namjene, sportsko-rekreacijske namjene i drugih namjena koje 

su se u praksi pokazale ograničavajuće. 

III 

Zadužuje se Upravni odjel za prostorno uređenje i imovinu da sukladno ovoj Odluci pokrene 

postupak izrade i donošenja  V.  Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada 

Vukovara („Službeni vjesnik Grada Vukovara“ br. 05/07., 04/12., 11/15., 12/18., 01/19. – 

pročišćeni tekst, 15/22. i 01/23. – pročišćeni tekst). 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 6. 

DONOŠENJE ODLUKE O UTVRĐIVANJU OSNOVANOSTI POKRETANJA 

POSTUPKA ZA IZRADU I DONOŠENJE V. IZMJENA I DOPUNA GENERALNOG 

URBANISTIČKOG PLANA GRADA VUKOVARA, A KOJA SE ODNOSI NA 

PROMJENU NAMJENE DIJELA K.Č. 166 K.O VUKOVAR 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i M. Vlajčić – pročelnica UO za prostorno uređenje i imovinu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 
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N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – nakon rasprave - prihvaća se 

 

U raspravi su sudjelovali: N. Mažar i M. Vlajčić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donosi 

ODLUKA 

I 

Utvrđuje se osnovanost pokretanja postupka za izradu i donošenje V. Izmjena i dopuna 

Generalnog urbanističkog plana grada Vukovara („Službeni vjesnik Grada Vukovara“ br. 

05/07., 04/12., 11/15., 12/18., 01/19. – pročišćeni tekst, 15/22. i 01/23. – pročišćeni tekst). 

II 

Osnovanost pokretanja postupka za izradu i donošenje V. Izmjena i dopuna Generalnog 

urbanističkog plana grada Vukovara („Službeni vjesnik Grada Vukovara“ br. 05/07., 04/12., 

11/15., 12/18., 01/19. – pročišćeni tekst, 15/22. i 01/23. – pročišćeni tekst) utvrđena je 

prihvaćanjem inicijative Osnovne škole Siniše Glavaševića, Dr. Ante Starčevića 5, Vukovar, a 

koja se odnosi na: 

- promjenu namjene dijela k.č.br. 166 k.o. Vukovar, iz zone sportsko-rekreacijska 

namjena, oznake (R) u zonu javna i društvena namjena-školska, oznake (D5), kako bi se na 

predmetnoj čestici omogućila dogradnja Osnovne škole Siniše Glavaševića. 

III 

Zadužuje se Upravni odjel za prostorno uređenje i imovinu da sukladno ovoj Odluci pokrene 

postupak izrade i donošenja  V.  Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada 

Vukovara („Službeni vjesnik Grada Vukovara“ br. 05/07., 04/12., 11/15., 12/18., 01/19. – 

pročišćeni tekst, 15/22. i 01/23. – pročišćeni tekst). 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 7. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOG 

IZVJEŠĆA GRADSKOG MUZEJA VUKOVAR ZA 2022. GODINU 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i A. 

Filipović – ravnateljica Gradskog muzeja Vukovar. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević – ispred Kluba HDZ-a –  prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 14 glasova „ZA“ (DP, HS, DSS, HDZ i 

Ž. Sabo) i jedan glas „SUZDRŽAN“(SDSS) donosi (vijećnici N. Mažar i N. Bučko nisu prisutni 

prilikom glasovanja) 

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradskog muzeja Vukovar za 2022. 

godinu koje je usvojilo Upravno vijeće Gradskog muzeja Vukovar, URBROJ: 2196-1-9-01-22-

59 od dana 31. siječnja 2023. godine. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 8. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOG 

IZVJEŠĆA GRADSKE KNJIŽNICE VUKOVAR ZA 2022. GODINU 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i A. Baier 

Jakovac – ravnateljica Gradske knjižnice Vukovar. 
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Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a – nakon rasprave-suzdržani. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković, D. Drakulić i D. Vlajčić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 10 glasova „ZA“ (DP, 

HS i Ž. Sabo) i 5 glasova „SUZDRŽAN“ (HDZ, DSS i SDSS) donosi (vijećnici N. Mažar i N. 

Bučko nisu prisutni prilikom glasovanja) 

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske knjižnice Vukovar za 2022. 

godinu koje je usvojilo Upravno vijeće Gradske knjižnice Vukovar, URBROJ: 2196-1-18-23-

410 od dana 16. svibnja  2023. godine. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 9. 

DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG 

IZMJENA I DOPUNA STATUTA GRADSKE KNJIŽNICE VUKOVAR 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i A. Baier Jakovac – ravnateljica Gradske knjižnice Vukovar. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a – nakon rasprave-suzdržani. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, HS, DSS i Ž. 

Sabo) i 4 glasa „SUZDRŽAN“ (HDZ i SDSS) donosi (vijećnici N. Mažar i N. Bučko nisu 

prisutni prilikom glasovanja) 

ODLUKA 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna 

Statuta Gradske knjižnice Vukovar 

Daje se prethodna suglasnost na Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Gradske knjižnice Vukovar, 

donesenog na sjednici Upravnog vijeća Gradske knjižnice Vukovar, održanoj dana 19. travnja 

2023., u tekstu koji je sastavni dio ove Odluke. 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 10. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOG 

IZVJEŠĆA JAVNE USTANOVE U KULTURI HRVATSKI DOM VUKOVAR ZA 2022. 

GODINU 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i I. Miličić 

– ravnateljica Javne ustanove u kulturi Hrvatski dom Vukovar. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević  – ispred Kluba HDZ-a –  prihvaća se. 
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Rasprave nije bilo. 

Pri glasovanju nisu prisutni vijećnici N. Mažar i N. Bučko, prisutno ukupno 15 vijećnika. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (15) donosi 

O D L U K A 

Prihvaća se Programsko izvješće i financijsko izvješće Javne ustanove u kulturi Hrvatski 

dom Vukovar za 2022. godinu, koje je usvojilo Upravno vijeće Javne ustanove u kulturi 

Hrvatski dom Vukovar, URBROJ: 2196-1-19-01-23-26 i URBROJ: 2196-1-19-01-23-27, od 

dana 30. siječnja 2023. godine. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 11. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O STANJU I POSLOVANJU 

VUKOVARSKOG VODOTORNJA-SIMBOL HRVATSKOG ZAJEDNIŠTVA D.O.O. ZA 

2022. GODINU 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i M. 

Janković – direktorica Vukovarskog vodotornja – simbola hrvatskog zajedništva d.o.o. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a –prihvaća se 

 

U raspravi je sudjelovao V. Vuleta. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 14 glasova „ZA“ (DP, 

HS, HDZ i Ž. Sabo) i 3 glasa „SUZDRŽAN“ (HNS, SDSS I DSS) donosi 
ODLUKA 

Prihvaća se Izvješće o stanju i poslovanju Vukovarskog vodotornja - simbola hrvatskog 

zajedništva d.o.o. za 2022. godinu koje je usvojila Skupština društva Vukovarski vodotoranj - 

simbol hrvatskog zajedništva d.o.o., KLASA: 025-02/23-01/5, URBROJ: 2196-1-14-01-23-2 od 

dana 9. ožujka 2023. godine. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 12. 

DONOŠENJE PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 

2024. GODINU 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i K. Bilić-

pročelnica UO za gospodarstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donosi 

PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA  

ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 2024. GODINU 

Članak 1. 

Ovim Programom utvrđuje se visina prihoda i utrošak sredstava ostvarenih temeljem 

uplate šumskog doprinosa u Proračun Grada Vukovara za 2024. godinu. 

Članak 2.  

U 2024. godini planira se prihod od šumskog doprinosa u iznosu od 1.000,00 eura. 
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Članak 3. 

 Sredstva iz članka 2. ovog Programa utrošit će se za financiranje izgradnje i održavanja 

komunalne infrastrukture koja doprinosi razvoju gospodarstva. 

Članak 4. 

 Za provođenje ovoga Programa nadležni su Upravni odjel za gospodarstvo i Upravni 

odjel za financije i nabavu. 

 

Program se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 13. 

DONOŠENJE PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, 

PRODAJE, PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM, PRIVREMENOG KORIŠTENJA I 

DAVANJA NA KORIŠTENJE IZRAVNOM POGODBOM POLJOPRIVREDNOG 

ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU RH ZA 2024. GODINU 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i K. Bilić – 

pročelnica UO za gospodarstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donosi 

PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, PRODAJE, 

PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM, PRIVREMENOG KORIŠTENJA I DAVANJA 

NA KORIŠTENJE IZRAVNOM POGODBOM POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U 

VLASNIŠTVU RH ZA 2024. GODINU 

Članak 1. 

Programom utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske, utvrđuje se namjena korištenja i kontrola utroška 

sredstava koja su prihod Proračuna Grada Vukovara, na čijem području se nalazi poljoprivredno 

zemljište. 

Članak 2.  

U Proračunu Grada Vukovara za 2024. godinu predviđena su sredstva u iznosu od 

654.050,00 eura, a utrošit će se za sljedeću namjenu: 
 

 

IZNOS /EUR NAMJENA 

360.000,00  Izgradnja i održavanje ruralne infrastrukture 

132.723,00  Poticajne mjere za unaprjeđenje poljoprivredne proizvodnje 

66.000,00 Poticajne mjere za unaprjeđenje ribarstva i akvakulture 

60.000,00  
Podmirenje dijela stvarnih troškova u vezi s provedbom Zakona o      

poljoprivrednom zemljištu 

30.000,00  
Program očuvanja ugroženih područja i očuvanja biološke raznolikosti 

(Program zaštite divljači) 

2.000,00 LAG Srijem 

2.000,00 FLAG Dunav Sava 

1.327,00 Savjetovanje i edukacija poljoprivrednika 
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Članak 3. 

 Za provođenje ovog Programa nadležni su Upravni odjel za gospodarstvo, Upravni odjel 

za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo i Upravni odjel za financije i nabavu. 

 

Program se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 14. 

DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U TURIZMU NA PODRUČJU 

GRADA VUKOVARA ZA 2024. GODINU 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i K. Bilić – 

pročelnica UO za gospodarstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a –prihvaća se 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 14 glasova „ZA“ (DP, HS, SDSS, HDZ i 

Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (HND i DSS) donosi (vijećnik V. Vuleta nije bio prisutan kod 

glasovanja) 

P R O G R A M 

javnih potreba u turizmu na području Grada Vukovara za 2024. godinu 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 15. 

DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA OBRAZOVANJA 

GRADA VUKOVARA U 2024, GODINI 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i D. Dimić – 

pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: J. Jukić, D. Dimić, D. Drakulić, F. Sušac, D. Vlajčić, V. Vuleta i S. 

Milaković. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 14 glasova „ZA“ (DP, 

HS, Ž. Sabo, HDZ I SDSS) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (HNS i DSS) donosi (vijećnik N. Mažar 

nije bio prisutan prilikom glasovanja) 

PROGRAM 

javnih potreba iz područja obrazovanja  

 Grada Vukovara u 2024. godini 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 16. 

DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA BRANITELJA I 

STRADALNIKA NA PODRUČJU GRADA VUKOVARA U 2024. GODINI 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i D. Dimić – 

pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 
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D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 14 glasova „ZA“ (DP, HS, HDZ i Ž. 

Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS i DSS) donosi (vijećnik N. Bučko nije bio prisutan 

prilikom glasovanja) 

PROGRAM 

javnih potreba iz područja branitelja i stradalnika na području 

grada Vukovara u 2024. godini 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 17. 

DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU GRADA VUKOVARA ZA 

2024. GODINU 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i D. Dimić - 

pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a –prihvaća se 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Mađarac i D. Dimić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (16) donosi 

(vijećnik N. Bučko nije bio prisutan prilikom glasovanja)  

P R O G R A M 

javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 2024. godinu 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 18. 

DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA DRUŠTVENIH 

DJELATNOSTI GRADA VUKOVARA ZA 2024. GODINU 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i J. Paloš – 

pročelnik UO za društvene djelatnosti. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

U raspravi je sudjelovao D. Drakulić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 14 glasova „ZA“ (DP, 

HS, HDZ i Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (DSS, SDSS) donosi (vijećnik N. Bučko nije 

bio prisutan prilikom glasovanja) 

PROGRAM 

javnih potreba iz područja društvenih djelatnosti 

Grada Vukovara za 2024. godinu 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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 TOČKA 19. 

DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA KULTURE I 

TEHNIČKE KULTURE GRADA VUKOVARA ZA 2024. GODINU 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i J. Paloš – 

pročelnik UO za društvene djelatnosti. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Mađarac, J. Paloš, D. Drakulić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 16 glasova „ZA“ (DP, 

HS, HDZ, SDSS, DSS i Ž. Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ (HNS) donosi 

PROGRAM 

javnih potreba iz područja kulture i tehničke kulture  

Grada Vukovara za 2024. godinu 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 20. 

DONOŠENJE PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 

2024. GODINU 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i D. Čulig - 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – nakon rasprave - suzdržani. 

 

U raspravi su sudjelovali: V. Vuleta, D. Čulig, N. Mažar, D. Bilić i D. Drakulić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, 

HS, SDSS i Ž. Sabo) i 6 glasova „SUZDRŽAN“ (DSS, HNSHDZ) donosi 

Program građenja komunalne infrastrukture  

za 2024. godinu 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 21. 

DONOŠENJE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 

2024. GODINU 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i D. Čulig - 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – nakon rasprave - suzdržani. 

 

U raspravi su sudjelovali: D. Vlajčić, D. Drakulić, D. Čulig, S. Milaković, V. Vuleta i N. Mažar. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, 

HS, SDSS i Ž. Sabo) i 6 glasova „SUZDRŽAN“ (DSS, HNS i HDZ) donosi 
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Programa održavanja komunalne infrastrukture 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 22. 

DONOŠENJE:  

a) PRORAČUNA GRADA VUKOVARA ZA 2024. I PROJEKCIJA ZA 2025. I 

2026. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i G. 

Vicković – viši savjetnik za proračun u UO za financije i nabavu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – ne prihvaća se. 

 

1. Amandman   

Vijećnik S. Mađarević ispred HDZ-a predlaže amandman na proračun – smanjenje rashoda u 

UO za opće poslove kojim bi se omogućilo smanjenje cijene vrtića za sve korisnike, besplatan 

boravak za treće i svako slijedeće dijete u vrtiću obiteljima s troje i više djece. 

Predlagatelj: ne prihvaća amandman. 

Predsjednik daje na glasovanje predloženi amandman i isti je sa 7 glasova „ZA“ (HDZ, SDSS, 

DSS i HNS) odbijen. 

2. Amandman 

Vijećnik S. Mađarević ispred HDZ-a predlaže amandman na proračun – prenamjena sredstava 

za računalne usluge i kapitalna ulaganja u prostore i opremu gradske uprave kako bi se stvorili 

uvjeti za obnovu (izgradnju) i rad mjesnih odbora i za provođenje izbora za vijeća mjesnih 

odbora. 

Predlagatelj: ne prihvaća amandman. 

Predsjednik daje na glasovanje predloženi amandman i isti je sa 6 glasova „ZA“ (HDZ, SDSS i 

HNS) odbijen. 

3. Amandman 

Vijećnik S. Mađarević ispred HDZ-a predlaže amandman na proračun – smanjenje sredstvava za 

održavanje javnih zelenih površina i javne čistoće i povećanje stavke za subvencije kako bi se 

umirovljenicima u potpunosti financirala karta za gradski prijevoz.  

Predlagatelj: ne prihvaća amandman. 

Predsjednik daje na glasovanje predloženi amandman i isti je sa 7 glasova „ZA“ (HDZ, SDSS, 

DSS i HNS) odbijen. 

 

U raspravi su sudjelovali: V. Vuleta, predsjednik, J. Jukić, D. Vlajčić, N. Mažar i S. Tokić 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 10 glasova „ZA“ (DP, 

HS i Ž. Sabo), 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS I DSS) i 5 glasova „PROTIV“ (HDZ, HNS) 

donosi 

Proračun Grada Vukovara za 2024. i projekcija za 2025. i 2026. 

 

Tekst Proračuna se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

b) ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA VUKOVARA ZA 2024. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i G. 

Vicković – viši savjetnik za proračun u UO za financije i nabavu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – ne prihvaća se. 
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Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 10 glasova „ZA“ (DP, HS i Ž. Sabo), 2 

glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS i DSS) i 5 glasova „PROTIV“ (HDZ, HNS) donosi 

Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Vukovara za 2024. 

 

Test Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 23. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRISTUPANJU GRADA VUKOVARA UDRUZI LOKALNA 

AKCIJSKA GRUPA U RIBARSTVU I AKVAKULTURI DUNAV SAVA 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i K. Bilić – 

pročelnica UO za gospodarstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donosi 

O D L U K A 

o pristupanju Grada Vukovara udruzi Lokalna akcijska grupa u ribarstvu i akvakulturi 

Dunav Sava 

I. 

U svrhu implementacije Lokalnog razvoja pod vodstvom lokalne zajednice u ribarstvu Program 

za ribarstvo Republike Hrvatske za programsko razdoblje 2021.-2027. godine, Grad Vukovar 

ovom je Odlukom suglasan sudjelovati u formiranju partnerstva predstavnika gospodarskog, 

civilnog i javnog sektora u svrhu pristupanja članstvu Lokalne akcijske grupe u ribarstvu i 

akvakulturi Dunav Sava. U sastav Lokalne akcijske grupe u ribarstvu i akvakulturi Dunav Sava 

će za Grad Vukovar ući naselja Vukovar, Sotin, Lipovača i Grabovo. 

Lokalna akcijska grupa u ribarstvu i akvakulturi Dunav Sava, koja ima pravni oblik udruge, 

osnivala se radi ostvarivanja zajedničkih interesa svih razvojnih dionika ribarstvenog područja 

koje obuhvaća Lokalna akcijska grupa u ribarstvu i akvakulturi Dunav Sava, a koje je 

funkcionalno koherentno u zemljopisnom, gospodarskom i društvenom smislu, te radi izrade i 

provedbe Lokalne razvojne strategije u ribarstvu i akvakulturi.  

II. 

Za potrebe organiziranja i ulaska grada Vukovara s naseljima Sotin, Lipovača i Grabovo u rad 

Lokalne akcijske grupe u ribarstvu i akvakulturi Dunav Sava:  

1) gradonačelnik Grada Vukovara imenuje predstavnika i zamjenika predstavnika Grada 

Vukovara u skupštinu Lokalne akcijske grupe u ribarstvu i akvakulturi Dunav Sava  

2) zadužuje se Upravni odjel za gospodarstvo za provođenje ove Odluke 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 24. 

DONOŠENJE ODLUKE O VISINI TURISTIČKE PRISTOJBE ZA BRODOVE NA 

KRUŽNIM PUTOVANJIMA ZA 2024. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i K. Bilić – 

pročelnica UO za gospodarstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 
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N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: M. Jakša, K. Bilić, D. Drakulić i predsjednik. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, 

HS, HNS i Ž. Sabo) i 6 glasova „SUZDRŽAN“ (SDSS, DSS i HDZ) donosi 

O D L U K A 

O VISINI TURISTIČKE PRISTOJBE  

ZA BRODOVE NA KRUŽNIM PUTOVANJIMA ZA 2024. GODINU 

I. 

Ovom Odlukom određuje se visina turističke pristojbe za 2024. godinu za brodove na kružnim 

putovanjima u međunarodnom pomorskom prometu i međunarodnom prometu na unutarnjim 

vodama kada se brod nalazi na vezu u luci ili sidrištu luke (u daljnjem tekstu: turistička 

pristojba), sukladno Zakonu o turističkoj pristojbi. 

II. 

Utvrđuje se iznos turističke pristojbe iz točke I. ove Odluke, koji se plaća na području grada 

Vukovara, u iznosu od: 

 

Kapacitet putnika po brodu 
Iznos turističke pristojbe po brodu 

(u eurima) 

50-200 200 EURA 

201-500 200 EURA 

III. 

Turistička pristojba iz točke I. ove Odluke prihod je proračuna grada i jedinice (regionalne) 

samouprave. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 25. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA OPĆEG PROGRAMA 

RAZVOJA PODUZETNIŠTVA NA PODRUČJU GRADA VUKOVARA ZA 

RAZDOBLJE 2020.-2025. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i K. Bilić – 

pročelnica UO za gospodarstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donosi 

ODLUKA 

O IZMJENAMA I DOPUNAMA OPĆEG PROGRAMA RAZVOJA PODUZETNIŠTVA 

NA PODRUČJU GRADA VUKOVARA ZA RAZDOBLJE 2020.-2025. 

U Općem programu razvoja poduzetništva na području grada Vukovara za razdoblje 

2020.-2025. („Službeni vjesnik“ Grada Vukovara broj: 3/20) u članku 6. nakon Područja 7 

dodaje se Područje 8 koje glasi: 

„ 

Područje 8. Program poticanja poduzetništva u turizmu 

 

 

 

 

Ciljevi 

Povećanje broja gospodarskih subjekata, aktivnosti i novog zapošljavanja 

u području turizma te povećanje i poboljšanje smještajnog kapaciteta na 

području grada Vukovara 
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Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 26. 

PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

Predsjednik – obavještava vijećnike da je u pripremi tematska sjednica vezana za obilaznicu u 

Gradu Vukovaru. 

 

Sjednica završila u 13.00. 

 

 

 

Zapisnik vodila Predsjednik 

Anita Sesvečan Željko Sabo, teolog 

 

 

 

Korisnici 

Gospodarski subjekti definirani u stavku 1. članka 4. ovog Programa te 

privatni iznajmljivači koji obavljaju djelatnosti iz područja turizma 

(NKD 55 Smještaj (55.10 i/ili 55.30); 79 Putničke agencije, organizatori 

putovanja (turoperatori) i ostale rezervacijske usluge te djelatnosti 

povezane s njima 

Nositelj Grad Vukovar, UO za gospodarstvo 

Provedba 
Temeljem Javnog poziva za sufinanciranje troškova potrebnih za 

obavljanje i pokretanje gospodarske djelatnosti iz područja turizma 


